
PRO'TOK()L z zebrania zarzadu
Fundacji Dziedzictwa Polskiego w Afryce Poludniowej

Houghton, 2 sierpnia 2008 roku, godz. 10-12

Obecni czlonkowie zarzadu:
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Andrzej Romanowicz (AR)
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Henryk Sulej (HS)
Zona Sulej (ZS)
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Stanishw Wojtasik (SW)

Nieobccni:
Jadwiga Cort (JC)
Marek Kukulski (MK)
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§l. Orwarcie zebrarria
Prezydent zarzadu Fundacji Dziedzicrwa Polskiego (FDP) Andrzej Kiepiela powital obecnych

czlonkow zarzadu i przeprosil w imieniu MK za nieobecnosc, Konsul Marek Kolariski nie magI
przyjsc na zebranie w zwiazku z wyjazdem za granict;.

§2. Odczytanie protokolu z poprzedriiego zebrania
AU odczyta] proroko] z poprzedniego zebrania, hare odbylo sie 16 kwietnia 2008 r.

§3. Uwagi do protokolu
AR i JS poprosili 0 umieszczenie stwierdzenia, ze to konsul Marek Kolariski wystapil z inicjarywa

zwolania zebrania prezesow organizacji polonijnych ws. statutu Rady Polonii.

§4. Sprawy hnansowe
Rozliczenie nnansowe przedstawil na pisrnie skarbnik SW Stan konta w dniu 2 sierpnia 2008 r.

wynosi R43.124,42.
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Skarbnik SW przygotuje list do czlonkow FDP z prosba 0 dokonanie wplat rocznych
skladek. Wysokosc skladek: R100 od czlonka, R500 od czlonka wspierajqcego, R2000 od czlonka
honorowego. List zamieszczony bedzie w biuletynie opracowanym przez sekretarza AU.

AK poinformowal, ze WspolnotaPolska przekazala w dniu 20 czerwca2008 r. kwote R24.759,35
dla FDP.

AR przypomnial, ze wplata Wspolnoty Polskiej przeznaczona jest dla zakonu siostr sluzebniczek.
AR chce rozrnawiac z siostra przelozona nt. ogniotrwalego skarbczyka.

§5. Plany dzialania zarzadu
AK wysle do organizacji polonijnych apel 0 poparcie dla FDP. Apel napisany zostanie po

angielsku i przerlurnaczony przez AR na jezyk polski. JS przygotuje liste wysylkowa, W apelu
poruszone b~dq nastepujace sprawy: (1) Co robimy. (2) Co zbieramy i przechowujemy. (3) Jak
funkcjonujemy. (4) jestesmy orwarci na wspolprace.

AK srwierdzi], ze w dalszym ciagu nie ma statutu Rady Polonii. Jerzy Krajewski przygotowuje
projekt, ktory jest konsultowany z prezesami organizacji polonijnych. FDP nie otrzyrnala jeszcze
projektu - AK zwroci sie do Jerzego Krajewskiego w tej sprawie.

§6. Odczytanie koresporidencji
Wspolnota Polska przeslala umowe ws. przekazania na konto FDP funduszy dla wsparcia

Obchodow Lotow Zrzutowych w 1944 r. oraz na odnowienie Pomnika Katyriskiego.

§7. Wotne wnioski
AK i AR przekaza pieniadze na r~ce siostry przelozonej zakonu.
AR zaprosil na Obchody Lotow Zrzutowych dla Powstania Warszawskiego, ktore w tym roku

odbeda sie 6 wrzesnia.

§8. Podsumowanie zebrania
Nie ustalono terminu kolejnego zebrania zarzadu FDP.

Protolsoi uapisai Antoni Urban - seleretarz FDP
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